
  VA08 Afd. 58. 

     Bæk- og Fosgården 
  Bækgården 19 

 

                                          

           Referat af Budgetmøde 

torsdag den 22. september 2022 kl. 19:00 
i beboerhuset, Bækgården 17 

Dagsorden: 
 

1. Velkomst ved formanden, Anita Kallesø. 
Anita bød velkommen, og gav udtryk for at det var godt at se de fremmødte. 
Gæst Vinie Hansen, formand i VA’s organisationsbestyrelse. 

2. Valg af dirigent. 
Erik Hansen fra VA-Vest blev valgt til dirigent. 

3. Valg af stemmeudvalg. 
Erik Hansen er stemmetæller 

4. Valg af referent. 
Driftssekretær Ghitta Kibsgaard blev valgt til referent.    

5.  Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden blev godkendt. 

6. Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2023. 
Ejendomsleder Michael Sørensen lagde ud med at fortælle, at der er en huslejestigning 
på 1,20% = 208.000 kr. – Skadedyr er kommet med på forsikring. Herefter blev 
budgettet gennemgået.  
Der blev spurgt om de 208.000 kr. ikke kunne tages fra beløbet afsat på Kto. 115 – 
Michael svarede at konto 115 er til uforudsete udgifter, og et underskud på kto. 115 kan 
afføde huslejestigning, derfor er der afsat et beløb, som vi forhåbentlig aldrig bruger helt 
Afstemning: 22 for og 8 imod. 
Budget 2023 blev godkendt. 

7. Behandling af indkomne forslag: 
Bilag 1: Forslag om ændring af parkeringsaftale. 
Der kom spørgsmål om forskellige ting bl.a. brug af app. P-firmaet vil yde personlig 
hjælp til download m.m. ved et møde, som der inviteres til senere.  
Erhvervskøretøjer er dem med cvr nr. på og taxaer. 
Dårligt udsyn, når man kører ud på Lyngmosevej – driften har afmærket, så man kan 
køre lidt længere frem. Der henstilles til, at man kører langsommere, på Lyngmosevej. 
Bilag 1 blev vedtaget med 20 for – 10 hverken for eller imod. 

8. Eventuelt. 

• Vinie Hansen spurgte til hvor mange der har været med til generalforsamling – skal der i 
stedet repræsentantskab? Alle kan komme til generalforsamlingen, og dette var der 
enighed om at skulle fortsætte, fremfor at der ved et repræsentantskabsmøde kun ville 
være et beboervalgt udvalg tilstede. 

• Ladestandere er ikke et ønske i afdelingen og skal derfor stemmes om på nyt 
afdelingsmøde, hvis dette ønskes senere. 
 
Dirigenten Erik Hansen sagde tak for i aften og et godt møde. 

 


